
 
 

  
REFERAT, Styremøte nr.3, 2024 
Tid / Sted: 12.04.24, kl. 10:00— 11:30 / TEAMS 
 

Til stede: Forfall 
Kari B. Thingnes, styreleder, Asker  
Elisabeth Blom Solheim, daglig leder, VAV 
Ingvild Martinsen, styremedlem, Nordre Follo 
Frode Hult, leder Utvalg for drikkevann og vannmiljøtiltak, 
VAV 

Knut Bjarne Sætre (Vara), Bærum 
Niclas Wigforss (vara), Nesodden 
 

Trygve Sørbø Kvarme, styremedlem, Ås   
Toril Giske, leder Utvalg for miljøovervåkning, VAV 
 

 

Agenda 
1. Godkjenning av referat fra sist styremøte (nr 2, 2024). 

Se vedlegg i invitasjonen.  
2. Utvalg for drikkevann og vannmiljøtiltak 
3. Utvalg for miljøovervåkning 
4. Akershus fylkeskommune har lansert tilskuddsordning 

«Oslofjordsatsing 2024».  
- Det er satt at 10 millioner kroner til ordningen for 

bruk i 2024. Søknadsfrist er 15. mai. 
5. Samarbeidsmøte med Oslofjordens friluftsråd og 

Fagrådene – tirsdag 16.april.  
- Har vi innspill til agenda til møtet? 

6. Chemring Nobel – har vi fått noe respons på brevet 
som ble sendt inn?  

7. Regional ROS analyse – vannforsyning. Kort status.  
8. Årsmøte – Innhold. 
9. Eventuelt 

 
 

 

 
Sak 
nr. 

 Ansvar 
og frist 

1.  Referat fra styremøte 2, 01.03.2024 
Referat godkjent. 
 
 

 

2.  Utvalg for drikkevann og vannmiljøtiltak 
Sist møte 10.april.   
Sandfang – erfaringer mellom kommunene er samlet i en Excel-oversikt og delt i 
Teams-mappe for utvalget.  
 
Jobber med driftsseminaret. Dette blir 22.-23.oktober på Thon hotel Ski. 
 
Energibrønner – Elisabeth lager utkast til brev til Norsk vann;  

 
 
 
 
 
 
 
 
Elisabeth 
 
 



 
 

Fagrådet utarbeider et forslag til Norsk vann. Lager et felles notat som vi sender over ti 
Norsk vann. Ønsker at energibrønner skal bli søknadspliktig. Ønsker å høre med Norsk 
vann om de kan ta dialog med myndigheter og evt. se på endringer av regelverket.  
 
Prosjekt – Felles mal for utslippstillatelser.  
Hadde prosjektmøte i dag.  Jobber med delleveranser på de ulike temaene i prosjektet.   
 
Regional ROS-analyse vannforsyning 
Det kom inn 6 kvalifiserte tilbud på avropet på NRVA sin rammeavtale. Norconsult har 
fått oppdraget. Det ble sendt tildelingsbrev med klagefrist 11.april kl. 12.00, og det har 
ikke kommet noen innsigelser. 
Fysisk oppstartsmøte blir 22.april hos Norconsult i Sandvika.  
Arbeidsgruppen jobber med utkast til mer konkret oppdragsbeskrivelse.  
Vi har en samhandlingsfase (fase 1) og en fase 2 der kontrakt inngås (NS8402).  
Faglig analyse skal være ferdig i oktober.  
Flott utstillingsvindu både for vår bransje og andre bransjer. 
 
Frode skal undersøke hvilke driftsrelaterte temaer man har diskutert tidligere i 
utvalget, slik at noe av dette kan bringes opp igjen.  Nå er det nye medlemmer i 
utvalget, og temaene kan fortsatt være relevante.  
Felles arena for erfaringsutveksling og gjensidig læring for medlemskommunene.  
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
  

3.  Utvalg for miljøovervåking 
 
Sist møte var 12.mars.  
Gjennomgang fra NIVA – overvåkingen så langt.  
 
Årsrapporten er litt forsinket pga. sykdom.  
Ferrybox – også forsinket pga. sykdom. 
 
Chemring Nobel 
Forringelse av vannforekomsten. NIVA var kritisk til at man får økt utslippene, men de 
skal ikke slippe ut 200 tonn i året. 
Kan be NIVA si noe om det med jevne mellomrom. Si noe om det til årsmøtet.  
 
Svar fra Stortinget; https://www.stortinget.no/no/Saker-og-
publikasjoner/Sporsmal/Skriftlige-sporsmal-og-svar/Skriftlig-sporsmal/?qid=98098  
 
Vi hente oss på høringssvaret som indre Oslofjord vest. Vi har ikke fått noe 

tilbakemelding på høringssvaret som er sendt. 
 
Teotil og modellprosjektet – Møte neste onsdag. Da håper vi å få litt mer status på 

scenarioene. Skal leveres før sommeren.  
 
Hydromorfologi til veilederen – verktøy for å si noe om hydromorfologisk tilstand. 
Viktig for å si noe om økologisk tilstand. 
 
Oslofjord-konferansen 12.juni. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

https://www.stortinget.no/no/Saker-og-publikasjoner/Sporsmal/Skriftlige-sporsmal-og-svar/Skriftlig-sporsmal/?qid=98098
https://www.stortinget.no/no/Saker-og-publikasjoner/Sporsmal/Skriftlige-sporsmal-og-svar/Skriftlig-sporsmal/?qid=98098


 
 

Ketil Hylland overtar som ny representant for UiO i utvalgsmøtene.  
 
 

4.  Akershus fylkeskommune har lansert tilskuddsordning «Oslofjordsatsing 2024» 
Det er satt at 10 millioner kroner til ordningen for bruk i 2024. Søknadsfrist er 15. mai. 
 Vi foreslår å søke på eDNA. Fylle inn et skjema.  
Prosjektene kan også finansieres gjennom egeninnsats (NIVA henter inn prøvene), og 

at Fylkeskommunen dekker kostnadene til analysene.  
 
https://afk.no/tjenester/tilskudd-og-stotte/miljo-klima-og-natur/tilskuddsordning-

oslofjordsatsing-2024.188145.aspx  
 
Søke om oppgradering / modernisering av nettside. Nettsiden er en av de få 

plattformene våre der vi kan informere alle interessenter om arbeidet for 
Oslofjorden, samarbeidsprosjektet m.m. Nettsiden er også et verdifullt verktøy som 
arkiv for tidligere rapporter og lignende, som gjøres tilgjengelig for alle.  

- Søke om 50 000 kr og bidra med 50 000 kr selv.  
 
Undersøke med innkjøpskontoret – Høre med Anita Borge.  
Elisabeth undersøker med innkjøpskontoret og hva de skal ha for å hjelpe oss.  
 

 

5   Samarbeidsmøte med Oslofjordens friluftsråd og Fagrådene – tirsdag 16.april.  
- Chemring Nobel 
- Felles søknad for tilskuddsordning «Oslofjordsatsing 2024» med Fagrådene 

og Oslofjorden friluftsråd.  
Torsken -  ulike torskestammer.  
 

- Se kart over avløpsrenseanlegg i regionen. Hvordan er tilknytningsgraden 
av renseanlegg i indre og ytre Oslofjord. 
Samarbeide – noe renseanlegg som legges ned eller slås sammen.  
Sammenstille et felles kart.  
Regional tankegang.  
 

Regionale prosjekter- En tankemåte for oss.  
 

 

6.  Chemring Nobel– har vi fått noe respons på brevet som ble sendt inn? 
Vi har ikke fått noe respons på dette. 
Til info har Asker kommune og Oslofjordens friluftsråd har klaget på vedtaket som er 

gitt til Chemring Nobel. 
 

 

7.  Regional ROS - analyse vannforsyning  
Se info under punkt 3.  
 

 
 
 

8.  Årsmøte – Innhold 
Breivoll Gård: https://www.dnt.no/hytter/betjente/breivoll-gard/ 
29.mai, kl. 9.30-14.30  
 
Kan høre med Chemring Nobel om de ønsker å stille til den faglige delen. 
 
Må begynne med Årsmøtepapirer.  

 

https://afk.no/tjenester/tilskudd-og-stotte/miljo-klima-og-natur/tilskuddsordning-oslofjordsatsing-2024.188145.aspx
https://afk.no/tjenester/tilskudd-og-stotte/miljo-klima-og-natur/tilskuddsordning-oslofjordsatsing-2024.188145.aspx
https://www.dnt.no/hytter/betjente/breivoll-gard/


 
 

 

9.  Eventuelt 
- Vi har fått opprettet EHF-faktura gjennom Conta 
- Har undersøkt med kommunikasjon om nettside 
- Nordre Follo skal legge ut to saker til hummerfredningsområder til 

behandling 
- Nordre Follo RA har sendt utslippssøknad 
- Henvendelse fra VEAS: Hilde Johansen og Kirsti G. Berg – dialog. 

Opplevde Fagrådet i møtet før jul som ganske tydelige på å snakke mer om 
nitrogenrensing. Vi gikk gjennom innholdet fra møtet med Statsforvalter. 
Hvordan skal VEAS gjøre ting videre? «Håndsutrekning fra VEAS». 

 
 

 
 
 

 
 

 


